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REPUBLIKA HRVATSKA - REPUBBLICA DI CROAZIA      

ISTARSKA ŽUPANIJA - REGIONE ISTRIANA                                  

GRAD BUJE - BUIE 

CITTÀ DI BUJE – BUIE 

Gradsko vijeće – Il Consiglio cittadino 

KLASA/CLASSE: 024-02/24-01/01 

URBROJ/NUM.PROT.: 2163-2-02/1-24-2                                                                     

Buje/Buie, 30. siječnja/gennaio 2024. 

 

      ZAPISNIK 

sa 26. sjednice Gradskog vijeća Grada Buja od  30. siječnja 2024.  

koja se održala  u Vijećnici POU Buje 

 

Početak sjednice u 18,00 sati. 

 

Na sjednici su bili prisutni svi vijećnici Gradskog vijeća Grada Buja: Franko Gergorić – 

Predsjednik Gradskog vijeća (u daljnjem tekstu: Predsjednik), Bojana Puzigaća.– 

potpredsjednica Gradskog vijeća, Ivica Ćošković - potpredsjednik Gradskog vijeća, te 

članovi: Tea Bucaj, Valter Turčinović, Andrej Benčić, Rozana Prelac, Anita Medica, 

Marilena Sinković, Zdravko Gale, Miroslav Poznić, Josip Pejić i Irena Đurđević.  

 

Bio je prisutan Gradonačelnik Grada Buja, Fabrizio Vižintin (u nastavku: Gradonačelnik).  

Prisutni su bili pročelnici: Loreta Makovac, Jelena Perossa i Elvis Glavičić, voditeljica 

odsjeka: Nada Franković, te službenik: Mauricio Sinković. 

 

Kao pozvan gost-izvjestitelj, bio je prisutan: Denis Stipanov, voditelj službe civilne zaštite pri 

Vatrogasnoj zajednici Istarske županije. 

 

Od predstavnika medija nitko nije bio nazočan. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković    

                      

Sjednicu je vodio predsjednik Gradskog vijeća, Franko Gergorić (u nastavku: Predsjednik 

Gradskog vijeća). Sjednica se tonski snimala, a snimak će biti pohranjen u gradskoj upravi 

Grada Buja i javno dostupan, stoga se sastavlja samo skraćeni zapisnik. 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio 26. sjednicu Gradskog vijeća i konstatirao da postoji 

kvorum jer su prisutni svi vijećnici  od ukupno 13 vijećnika pa se sjednica može pravovaljano 

održati.  

Predložio je nadopunu dnevnog reda sa dvije nove točke 11. i 12., s time da dosadašnje 

postaju točke 13. i 14., kako slijedi  

11. Prijedlog Zaključka o davanju ovlaštenja Gradonačelniku da objavi natječaj za prodaju 

nekretnina u starogradskoj jezgri Grada Buja-Buie 

12. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog novog Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Buje – Asilo infantile Buie 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 13 glasova ZA od 13 prisutnih vijećnika prihvatilo 

predloženu nadopunu dnevnog reda. 
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Predsjednik Gradskog vijeća je dao na glasanje nadopunjeni dnevni red, kako slijedi: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 25. sjednice Gradskog vijeća 

2. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju sustava civilne zaštite Grada Buja - 

Buie za 2023. godinu 

3. Prijedlog Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada  Buje-Buie  za 

2024. godinu 

4. Prijedlog Odluke o komunalnom doprinosu  

5. Izvješće o izvršenju plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu 

6. Prijedlog Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Grada Buja-Buie za razdoblje 

2024-2028  

7. Prijedlog Programa korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom 

pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom 

poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Buje - Buie 

za 2024. godinu 

8. Prijedlog Zaključka o usvajanju programa manifestacija za 2024. godinu, u sklopu Odluke 

o dozvoljenom prekoračenju najviše dopuštene razine buke  

9. Prijedlog Odluke o prihvatu najpovoljnije ponude i sklapanja ugovora o kupoprodaji 

nekretnina  

10. Prijedlog Odluke o prihvatu najpovoljnije ponude i sklapanja ugovora o kupoprodaji 

nekretnina - Starogradska jezgra 

11. Prijedlog Zaključka o davanju ovlaštenja Gradonačelniku da objavi natječaj za prodaju 

nekretnina u starogradskoj jezgri Grada Buja-Buie. 

12. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog novog Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Buje – Asilo infantile Buie 

13. Pitanja, prijedlozi i informacije 

14. Razno  

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 13 glasova ZA od 13 prisutnih vijećnika prihvatilo dnevni 

red. 

 

 

Ad 1. Verifikacija zapisnika sa 25. sjednice Gradskog vijeća Grada Buja – Buie  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu po Zapisniku sa 25. sjednice Gradskog 

vijeća, ali nije bilo primjedbi na tekst Zapisnika, stoga je dao na glasanje verifikaciju 

Zapisnika sa 25. sjednice Gradskog vijeća. 

 

ZAKLJUČAK 

Gradsko vijeće je sa 13 glasova ZA od 13 nazočnih vijećnika verificiralo Zapisnik sa 25. 

sjednice Gradskog vijeća. 

 

 

Ad 2. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju sustava civilne zaštite Grada 

Buja - Buie za 2023. godinu 

 

Predsjednik je dao riječ Denisu Stipanovu, voditelju službe civilne zaštite pri Vatrogasnoj 

zajednici Istarske županije. 



3 

 

Denis Stipanov je rekao aktualni sustav civilne zaštite temelji na operativnim snagama, koje 

su: vatrogasci, Hrvatska gorska služba i Crveni križ. Pored tih snaga imamo i pravne osobe 

koje proizlaze iz procjene rizika i udruge. Pohvalio je DVD Buje koje je u 2023. provelo 

posebnu pripremnu akciju. Konstatirao je da je sustav civilne zaštite na području Grada Buja 

jako dobro složen i organiziran, a proteklu 2023. kao vrlo uspješnu. Obzirom da je 

vijećnicima dostavljeno detaljno pisano izvješće, rekao je da je na raspolaganju za eventualna 

pitanja. 

Predsjednik je otvorio raspravu. 

Nije bilo pitanja, stoga je Predsjednik dao Izvješće na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK:  

Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno sa 13 glasova ZA od ukupno 13 vijećnika usvojili 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o stanju sustava civilne zaštite Grada Buja - Buie za 2023. 

godinu 

 

Ad 3. Prijedlog Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada  

Buje-Buie  za 2024. godinu 

 

Denis Stipanov je nastavio sa izlaganjem po 3. točci dnevnog reda i rekao da se donošenje 

plana temelji na Zakonu o sustavu civilne zaštite i na Smjernicama 2024.-2027. koje je pred 

mjesec dana donijelo ovo Gradsko vijeće. Ovaj plan je u biti izvadak iz Smjernica koji nam 

govori koji će subjekti, kada i na koji način imati planirane aktivnosti na temelju ovog plana 

ili vlastitog plana aktivnosti. Svaki subjekt u sustavu civilne zaštite treba detaljno analizirati 

Plan i vlastiti godišnji plan te provoditi planirane mjere i aktivnosti u tijeku 2024. godine. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu ali se nitko nije javio, stoga je dao prijedlog 

Godišnjeg plana na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK:  

Članovi Gradskog vijeća su sa 13 glasova ZA od 13 nazočnih vijećnika usvojili Godišnji 

plana razvoja sustava civilne zaštite na području Grada  Buje-Buie  za 2024. godinu 

 

Ad 4. Prijedlog Odluke o komunalnom doprinosu 

   

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ pročelniku Elvisu Glavičiću, koji je izložio 

predmetnu točku dnevnog reda, sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu ali se nitko nije javio, stoga je dao prijedlog 

odluke na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK:  

Članovi Gradskog vijeća su jednoglasno sa 13 glasova ZA od ukupno 13 nazočnih vijećnika 

usvojili Odluku o komunalnom doprinosu 

 

Ad 5. Izvješće o izvršenju plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. 

godinu 

 

Predsjednik je ostavio riječ pročelniku Elvisu Glavičiću, koji je izložio predmetnu točku 

dnevnog reda, sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik je otvorio raspravu, ali se nitko nije javio, stoga je dao na glasanje predloženo 

Izvješće. 

 

ZAKLJUČAK: 

Gradsko vijeće je jednoglasno, sa 13 glasova ZA od 13 nazočnih vijećnika usvojilo Izvješće o 

izvršenju plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu. 

 

 

Ad 6. Prijedlog Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Grada Buja-Buie za 

razdoblje 2024-2028  

 

Pročelnik Elvis Glavičić je izložio predmetnu točku dnevnog reda, sa slijedećom 

prezentacijom: 
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Predsjednik je otvorio raspravu. 

Bojana Puzigaća je pitala za cijene dozvola na pomorskom dobru. 

Elvis Glavičić je rekao da su cijene već utvrđene na prethodnoj sjednici i primijeniti će se na 

slijedećem natječaju. Donošenje Plana se ponovilo samo zbog izmjene uvjeta natječaja koje je 

predvidio novi Pravilnik. 

Predsjednik je dao na glasanje prijedlog Plana. 

 

ZAKLJUČAK: 

Gradsko vijeće je jednoglasno, sa 13 glasova ZA od 13 nazočnih vijećnika usvojilo Plan 

upravljanja pomorskim dobrom na području Grada Buja-Buie za razdoblje 2024.-2028. 
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Ad 7. Prijedlog Programa korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje 

izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom 

pogodbom poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području 

Grada Buje - Buie za 2024. godinu 

 

 

Voditeljica odsjeka, Nada Franković.je obrazložila predmetnu točku sa slijedećom 

prezentacijom: 

 

 
 

Predsjednik je otvorio raspravu. 

 

Nije bilo pitanja, stoga je dao na glasanje prijedlog Programa. 

 

ZAKLJUČAK: 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 13 glasova ZA od 13 prisutnih vijećnika usvojilo Programa 

korištenja sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, 

privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Buje - Buie za 2024. godinu 

 

 

 

Ad 8. Prijedlog Zaključka o usvajanju programa manifestacija za 2024. godinu, u 

sklopu Odluke o dozvoljenom prekoračenju najviše dopuštene razine buke 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ Nadi Franković, koja je nastavila izlaganje po 

predmetnoj točci dnevnog reda sa slijedećom prezentacijom: 
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Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

Nije bilo pitanja, stoga je Predsjednik dao na glasanje prijedlog Zaključka 
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ZAKLJUČAK: 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 13 glasova ZA od 13 prisutnih vijećnika usvojilo Zaključak 

o usvajanju programa manifestacija za 2024. godinu 

 

Ad 9. Prijedlog Odluke o prihvatu najpovoljnije ponude i sklapanja ugovora o 

kupoprodaji nekretnina 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je dao riječ pročelnici Jeleni Perossa da obrazloži predmetnu 

točku dnevnog reda. 

Jelena Perossa je podsjetila nazočne da je temeljem odluke ovog tijela od 21.12.2023. godine 

raspisan natječaj na kojem je bilo u prodaji 19 nekretnina, a stiglo je 6 valjanih ponuda za 

nekretnine, te se sa istima predlaže zaključivanje kupoprodajnih ugovora. Rekla je da je 

ukupan iznos koji će se oprihodovati 398.549,00 eura. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo pitanja, stoga je dao prijedlog 

Odluke na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK: 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 13 glasova ZA od 13 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

prihvatu najpovoljnije ponude i sklapanja ugovora o kupoprodaji nekretnina 

 

Ad 10. Prijedlog Odluke o prihvatu najpovoljnije ponude i sklapanja ugovora o 

kupoprodaji nekretnina - Starogradska jezgra 

 

Predsjednik je dao riječ Jeleni Perossa da izloži i predmetnu točku dnevnog reda. 

Jelena Perossa je rekla da je natječaj za kupnju nekretnina u starogradskoj jezgri bio raspisan 

u mjesecu listopadu 2023. i trajao je tri mjeseca, do 24.01.2024. godine. Pristigle su samo 

dvije ponude i za iste je  predložila zaključenje odgovarajućih kupoprodajnih ugovora. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo pitanja, stoga je dao prijedlog 

Odluke na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK: 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 13 glasova ZA od 13 prisutnih vijećnika usvojilo Odluku o 

prihvatu najpovoljnije ponude i sklapanja ugovora o kupoprodaji nekretnina u Starogradskoj 

jezgri 

 

Ad 11. Prijedlog Zaključka o davanju ovlaštenja Gradonačelniku da objavi natječaj za 

prodaju nekretnina u starogradskoj jezgri Grada Buja-Buie 

 

Jelena Perossa je objasnila da se predmetna točka dnevnog reda dodala radi skraćenja 

vremena ponovne objave natječaja za nekretnine u Starogradskoj jezgri na koje nije bilo 

ponuditelja. Početna vrijednost za dvije nekretnine koje se nisu prodale prelazi vrijednost za 

koju je gradonačelnik ovlašten raspolagati, stoga će se nakon provedbe natječaja i dobivanja 

ponuda, konačna odluka po istima donijeti na ovom tijelu. 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu, ali nije bilo pitanja, stoga je dao prijedlog 

Zaključka na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK: 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 13 glasova ZA od 13 prisutnih vijećnika usvojilo Zaključak 

o davanju ovlaštenja Gradonačelniku da objavi natječaj za prodaju nekretnina u starogradskoj 

jezgri Grada Buja-Buie. 
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Ad 12. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog novog 

Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Buje – Asilo infantile 

Buie 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je rekao da se na upravnom vijeću Dječjeg vrtića suglasno 

usvojio predloženi tekst  i da je svim vijećnicima dostavljen tekst novog Pravilnika o 

unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Buje – Asilo infantile Buie. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu. 

 

Nije bilo pitanja ili komentara vezanih za tekst Pravilnika, stoga je Predsjednik dao Prijedlog 

Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na glasanje. 

 

ZAKLJUČAK: 

Gradsko vijeće je jednoglasno sa 13 glasova ZA od 13 prisutnih vijećnika usvojilo Zaključak 

o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog novog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i 

načinu rada Dječjeg vrtića Buje – Asilo infantile Buie 

 

Ad 13. Pitanja, prijedlozi i informacije i  Ad 14. Razno 

 

Predsjednik Gradskog vijeća je otvorio raspravu po predmetnim točkama. 

 

Ivica Ćošković se referirao na problem logopeda u Vrtiću i pitao za mogućnost njegova 

zapošljavanja na puno radno vrijeme. 

Predsjednik je konstatirao da je logoped otišao prošle godine i da zna da je to ozbiljan 

problem, pogotovo zbog zapošljavanja na pola radnog vremena, a isti problem se nedavno 

ukazao i za medicinsku sestru. 

Gradonačelnik je objasnio da je u tijeku kolektivno pregovaranje sa sindikatom predškolskog 

odgoja za iznose plaća. Za najniže radno mjesto u vrtiću najmanja plaća mora biti 840,00 

eura, sukladno tome će trebati uskladiti i ostale koeficijente. Tek nakon definiranja plaća 

rekao je da će svakako trebati zaposliti logopeda i medicinsku sestru na puno radno vrijeme, 

na način da radi pola radnog vremena u jednom i pola u drugom vrtiću, u skladu sa 

pedagoškim standardima.  

Nada Franković je objasnila da samo niže koeficijente treba uskladiti sa minimalnom plaćom, 

a ostale uskladiti na način da ne može djelatnik u vrtiću sa srednjom ili višom spremom imati 

veću plaću od službenika sa visokom stručnom spremom, niti ravnatelj vrtića veću plaću od 

gradonačelnika. 

Gradonačelnik je pozvao prisutne na maškare, u nedjelju, 11.02.24.  

Miroslav Poznić je ukazao na odlaganje građevinskog materijala prije streljane. 

Gradonačelnik mu je odgovorio da će se izvršiti očevid i utvrditi o čemu se radi.  

 

Predsjednik Gradskog vijeća je zaključio sjednicu Gradskog vijeća.  

Dovršeno u 19,20 sati. 

 

Zapisničar: Mauricio Sinković 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA BUJA-BUIE 

PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 
Franko Gergorić 


